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Ond. :  Algemene Ledenvergadering 
 
Geachte leden, 
  
Namens het  Bestuur nodig ik jullie uit tot het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van onze vereniging, 
welke vergadering gehouden wordt op donderdag 22  november 2018 a.s. om 20.00 uur  in het clublokaal op 
Sportpark De Meeren.  
 
Vanaf 19.30 uur is de inloop mogelijk met koffie/thee/versnapering. 
 
Voor de  vergaderagenda zie hieronder.  
Een toelichting op een aantal van de  agendapunten is te vinden op de volgende pagina van deze uitnodiging. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Len Gielen  (secretaris) 
 
Agenda: 

1. Opening en eventuele mededelingen 
2. Algemene jaarstukken: 

- notulen Algemene Ledenvergadering  d.d. 23.11.2017 
- algemeen jaarverslag 

3. Seizoen 2017-2018 visueel in beeld 
4. Presentaties:     

- jaarverslag Seniorencommissie 
- jaarverslag Jeugdcommissie  
- jaarverslag Technische Commissie 
- eventueel jaarverslag bepaalde werkgroep(en) 
- ‘Toekomstvisie in het kort’ door bestuur  

5. Financiële jaarstukken :   
- Financieel verslag 2017/2018 
- Begroting 2018/2019 
- Contributies 
- Verslag Kascontrolegroep 
- Vaststelling nieuwe Kascontrolegroep  

6. Bestuursverkiezingen 
7. “In the spotlights”: 

- Werkgroep Accommodatiebeheer 
- Werkgroep Kledingfonds 

8. Eventueel nog nader door bestuur vastgestelde agendapunt(en)  
9. Rondvraag 
10. Sluiting 
 
Volgende pagina : toelichting op een aantal agendapunten 
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TOELICHTING OP AGENDAPUNTEN 
 

 
Agendapunten 2 : notulen en algemeen jaarverslag 
 
De notulen van de voorgaande Algemene Ledenvergadering d.d. 23.11.2017 als ook het algemene 
jaarverslag kunnen worden geraadpleegd in de bijlagen en kunnen desgewenst te worden  gedownload 
vanaf de clubsite http://vvbaarlo.nl/actueel. 
 

Agendapunt 4: Presentaties 
 
Powerpointpresentaties (jaaroverzichten) door senioren-, jeugd- en technische commissie en eventueel 
werkgroep(en)  en vervolgens in het kort toekomstplannen cq. -ideeën door bestuur 
 

Agendapunt 5: Financiële jaarstukken 
 
- Nadere toelichting door de penningmeester op de alsdan te verstrekken balans en exploitatierekening 
over het afgelopen seizoen alsmede begroting voor het nieuwe seizoen.  
 
- Contributies 2018-2019 worden alleen aangepast met de gebruikelijk jaarlijkse 3%  index. Er zal, mits 
geen onvoorziene zaken plaatsvinden,  geen extra verhoging van de contributies plaatsvinden.  
 

- Kascontrole: tijdens de vergadering zal de KKascontrolegroep bestaande uit de leden Marina 
v.d. Kerkhof, Bram Ebus en Pascal Hutjens verslag doen van de door hun verrichte kascontrole, 
waarna de nieuwe kascontrolegroep voor het nieuwe seizoen ter vergadering dient te worden 
vastgesteld.  Statutair is aftredend Marina v.d. Kerkhof (maximum van 3 achtereenvolgende jaren als lid 
van kascontrolegroep bereikt).  
 
De voorzitter van de vergadering doet hierbij dan ook een beroep op de leden om op vrijwillige basis toe 
te treden tot de Kascontrolegroep om deze weer aan te vullen tot de gewenste sterkte van 3 leden ( niet 
zitting hebbend in het algemeen bestuur ).   
 
Ter info : de kascontrole vindt slechts 1x per jaar plaats op uitnodiging van de penningmeester en houdt 
hooguit een tijdsbeslag in van enkele uurtjes op één avond kort voor de algemene ledenvergadering.  
 

Agendapunt 6: Bestuursverkiezingen 
 
Statutair zijn volgens (functie)rooster aftredend : 
→ Voorzitter : Jules Dorssers 
      herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Algemeen Bestuur 
→ Lid  namens Jeugdcommissie: Edward Smedts (Voorzitter Jeugdcommissie) 

herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Jeugdcommissie 
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Notulen  van de Algemene Ledenvergadering van  VV Baarlo ,  
gehouden op donderdag 23 November 2017 in het clubgebouw in De Meeren. 

_____________________________________________________________________________________ 
 
1. Opening en (eventuele)mededelingen 

* Voorzitter Jules Dorssers opent ca.20.00 uur  de vergadering en heet alle aanwezigen (58  stemgerechtigde 
leden) welkom en constateert tevreden dat er - vergeleken met voorgaande jaren  - een goede opkomst is. 
Op zijn verzoek  wordt een moment van stilte in acht genomen voor alle overledenen van de vereniging. In 
het bijzonder de afgelopen seizoen overleden leden Thei Lemmen, Leon Hendriks en oud-trainer Ben Peters. 
* Secretaris Len Gielen vermeldt namen van leden die zich via mail afgemeld hebben voor de vergadering.  
* De voorzitter meldt nog dat er op alle tafels briefjes met Tip en Top zijn gelegd. Bedoeling is dat de 
leden daar tips of wat zij top vinden vermelden of juist niet. Gaarne achteraf  inleveren bij bestuur. 
* Verder geen ingekomen stukken van belang voor vermelding cq. behandeling op de ledenvergadering.   
 

2. Lokaal Peel en Maas 
Voorzitter Jules Dorssers verwelkomt een delegatie van de gemeentelijke politieke partij “Lokaal Peel en 
Maas”, die op verzoek vooraf aan de vergadering de vereniging willen feliciteren met het 90-jarig 
jubileum. Dat wordt in een korte toespraak gedaan door raadslid Edward Wezenberg die verder zijn 
waardering uitspreekt voor de toegevoegde (MVO) waarde die speciaal een relatief zo grote vereniging 
als VV Baarlo heeft en ook ten toon spreidt voor de gemeenschap, in het bijzonder voor de  Baarlose 
gemeenschap maar ook voor die van de Gemeente Peel en Maas in het algemeen.  Als attentie werden 
enkele cakes aangeboden die tijdens de vergadering met smaak werden genuttigd door de aanwezigen. 
Onder dankzegging van de voorzitter verlaat de delegatie vervolgens de vergadering. 

 
3. Algemene jaarstukken  

* de algemene jaarstukken bevatten de uitnodiging voor deze vergadering, de vergaderagenda, notulen 
van de algemene ledenvergadering d.d. 24.11.2016, notulen van de extra algemene ledenvergadering d.d. 
14.12.2016 alsmede het algemeen jaarverslag 2016-2017. 
* de algemene jaarstukken zijn al enkele weken voor de leden ter raadpleging gepubliceerd via de 
clubwebsite en facebook.  Tevens lagen enkele gedrukte exemplaren ter inzage in het clubgebouw. Vooraf 
aan de vergadering zijn ook nog eens exemplaren verstrekt aan de aanwezige leden.  
de BHV/AED- lijst is inmiddels geüpdatet. Interne (herhalings-)cursussen zijn voor geïnteresseerden in 
voorbereiding en zullen bij voldoende deelname (waarschijnlijk) tijdens de a.s. winterstop plaatsvinden.  
* m.b.t. kosten KNVB-bijdrage (per lid) die door aantal leden als relatief (te) ruim wordt ervaren is o.a. 
overleg geweest met VVV-Venlo en zusterverenigingen. Is weinig draagvlak voor om daar weerwoord op 
te geven. Wordt als niet haalbaar gezien. KNVB wijkt daar echt niet van af, want daarmee worden o.a. 
deels  de operationele kosten van het bondsapparaat gefinancierd. Daarnaast verleent de KNVB als 
tegenprestatie op verzoek ook ondersteuning aan de clubs op gebied van o.a. beleidsthema’s en 
(sport)cursussen e.d.. Ook  VV Baarlo heeft daar o.a. beroep op gedaan (denk o.a. aan ondersteuning bij 
project “Toekomstvisie VV Baarlo” en jeugdleiderscursussen e.d.).   
Dit thema wordt nu  als afgehandeld en gesloten beschouwd. 
* De algemene jaarstukken  worden verder zonder extra op- en aanmerkingen akkoord bevonden door de 
vergadering onder dankzegging aan de samenstellers. 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

4. Visueel jaaroverzicht 2016-2017 
* Ter vergadering wordt een door de voorzitter in een prachtig videofilmpje samengesteld jaaroverzicht 
getoond.  Centraal daarin thema’s als organisatie, jubileumviering,  voetbalalbum,diverse andere 
activiteiten voor zowel senioren als junioren. Dit bijzondere visuele overzicht  wordt door de vergadering  
hogelijk gewaardeerd. Dit videofilmpje is inmiddels ook  gepubliceerd cq. gearchiveerd op het You Tube 
kanaal van de vereniging waar het nog kan worden geraadpleegd. 
 

5.      Presentaties jaaroverzicht door commissies 
 * de diverse jaarverslagen der diverse afdelingen/commissies zijn niet meer (vooraf) opgenomen in de 
jaarstukken, maar worden ter vergadering gepresenteerd via Powerpoint - presentaties. 
* presentatie  Jules Dorssers namens Bestuur met als thema’s Missie en Visie, Organisatie  en innovatie.  
Van korte termijn naar lange termijn denken, waarderingscultuur en investeren in de jeugd (zie bijlage). 
* presentaties door René Janssen namens Technische Commissie, Edward Smedts namens 
Jeugdcommissie en Edwin Peeters namens Seniorencommissie (zie bijlagen). 
* de voorzitter bedankt na afloop alle sprekers voor de presentaties  betreffende wat is er afgelopen 
seizoen gebeurd en wat staat er o.a. op het programma in komende seizoen(en). 
 

6. Financiële verslaggeving 
* Penningmeester Ruben Peeters geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een toelichting op de 
exploitatie over het seizoen 2016-2017 alsmede de begroting voor het lopende seizoen 2017-2018.   
* Wat betreft de inkomsten is de kantineomzet gestegen met ca. 10%, zijn ook de contributieontvangsten 
gestegen alsmede – vooral - de sponsorinkomsten (dankzij de inspanningen van de WG Fondsenwerving). 
* Daartegenover staat dat  de inkoopkosten tbv kantine zijn gestegen. Ook de personeelskosten o.a. door 
inhuur externe medewerkers. En daarnaast vertonen de gemeentelijke subsidies een dalende tendens.  
* Desalniettemin is het resultaat in het afgelopen seizoen t.o.v. voorgaande twee seizoenen flink verbe-
terd . Waar toen sprake was van flinke tekorten (€11000,- resp. € 5000,-), is dit afgelopen seizoen dankzij 
gestegen inkomsten en deels ook kostenbesparingen  teruggelopen naar bijna “break even”. Een opgaan-
de trend dus, die zich naar verwachting in het komende seizoen verder doorzet en aldus ook is begroot.  
* Hay Ewalds (reageert vanuit de vegadering): vindt het jammer dat er alleen een Exploitatieoverzicht  
maar geen Balans wordt gepresenteerd wat tot voor kort wel gebruikelijk was en ook een completer beeld 
van de financiële status geeft (o.a. van de liquiditeitenstatus). 
De penningmeester erkent dit, maar geeft aan dat dit wel doorgesproken is binnen de Werkgroep 
Financieel Beheer, waarvan Hay ook deel van uitmaakt overigens. Hay bevestigt dit, maar vindt ook dat de 
leden hier inzicht in dienen te hebben. Wellicht bij de volgende ledenvergadering weer. 
- Controle en vaststelling kascontrolegroep/déchargeverlening : De kascontrolegroep bestaande uit 
Marcel Thijssen, Marina v.d. Kerkhof en Bram Ebus heeft de boeken/ kasstukken  namens de leden 
onlangs gecontroleerd en volledig in orde bevonden hetgeen bij monde van  Bram Ebus wordt bevestigd.  
Marcel Thijssen is aftredend.  Pascal Hutjens meldt zich na een oproep daartoe aan als vervanger.  
* De vergadering verleent  het bestuur  vervolgens, onder dankzegging door de voorzitter ,décharge.  
* Contributies 
Onder voorbehoud van onvoorzienbare zaken die financiële basis aantasten is bestuur niet voornemens 
de contributie voor het komende seizoen 2017-2018 te verhogen anders dan de normale indexering (3%) 
en eventuele verhoging van de KNVB-bijdrage die per lid wordt ingehouden. Dit laatste wordt overigens 
niet voorzien.  Geen opmerkingen hierover door de algemene ledenvergadering. 
 

7. Kantinegebeuren 
Voorzitter Jules Dorssers licht uitdagingen toe mbt kantinebezetting: 
* kantinebezetting op zondag was hoofdpijndossier in afgelopen jaar/maanden 
* teveel ging niet naar wens in de uitvoering van de taken; te weinig betrokkenheid en uitstraling; steeds 
minder draagkracht bij leden enz. 
* recent besloten de samenwerking te stoppen met de betrokken - externe - medewerkers (dames)  
* geen makkelijk keuze, want nu toch wel kwetsbaar op dat gebied vanwege feit dat er wel nog 
keukenbezetting maar geen voldoende barbezetting op de zondag is 



 

 

* op korte termijn (nog enkele speeldagen voor winterstop) wordt getracht tekort op te vangen met eigen 
leden. Aantal leden hebben zich reeds beschikbaar gesteld voor de korte termijn. 
* structureel op zoek naar nieuwe barmedewerkers; voorkeur binnen eigen ledenbestand cq. teams 
* tevens om evt. samenwerking aan te gaan met COOP voor inzet vanuit (flexibele) medewerkerspool 
* na winterstop dient er meer duidelijkheid te zijn 
* tips en suggesties vanuit leden zijn welkom aldus voorzitter; samen oplossen! 
 

8. Bestuursverkiezingen 
* Volgens functierooster van aftreden zijn Len Gielen  (secretaris/ vice-voorzitter), Edwin Peeters  (bestuurslid 
namens Veteranencommissie).  Beide door het bestuur herkiesbaar gesteld middels bindende voordrachten. 
 
Uitslag bestuursverkiezingen: 
Uitgebrachte aantal stemmen     : 58, waarvan 57 geldig  en 1 ongeldig 
Len Gielen   : 54 stemmen voor, 1 tegen en 2 blanco 
Edwin Peeters   :  56 stemmen voor,  0 tegen en 1 blanco 
  
* Beide bestuursleden worden dus met grote meerderheid herkozen in het Algemeen Bestuur.  De voorzitter 
bedankt de leden van de stemcommissie en feliciteert beide bestuursleden met de herverkiezing.  
 

9.  Presentaties  door enkele werkgroepen 
 # Werkgroep MVO :   presentatie door Flip van Cauwenberghe (zie bijlage) 

# Werkgroep Vrienden van VV Baarlo:  een interview  
Interviewer René Janssen interviewt Niek Stemkens en Ron van Erp, beide werkgroepleden.  
* daarnaast nog Mike Spolders, Noud Fleuren, Marit Kluthausen en Miel Timmermans. 
* voorbeeld was Vrienden van SV Panningen dat ook zo’n vorm van sponsoring heeft 
* sponsoring is €50,- per seizoen, waarvan helft investering in club en andere helft tbv eigen activiteiten 
* betekent extra ondersteuning van de club en sterkere binding van leden onderling en met de club  
* het deel voor clubkas wordt geïnvesteerd voor bepaalde vooraf gedefinieerde doelen .  
* de leden van de groep Vrienden voor VV Baarlo maken hier via een stemronde zelf een keuze in. 
* een groepje om dit initiatief op te zetten was vrij snel samengesteld, waarna in het laatste half jaar intensief 
is gelobbyd bij leden om lid te worden van de sponsorgroep Vrienden van VV Baarlo 
* doelstelling was ca. 50 leden einde dit kalenderjaar; nu al ruim daarboven 
* inmiddels staat de teller echter reeds op 90 leden; verwachting is dat ledenaantal nog sterk groeit 
* doelstelling is nu min. 100 leden einde dit kalenderjaar, een verdubbeling dus, daarna verder zien. 
* eerste activiteit voor de leden is a.s. zaterdag 25 november  golfclinic cq. voetbalgolf + gezellige avond 

 
10.  Waardering leden (groepen) 
 * Bestuur heeft als nieuw initiatief ingezet op het van tijd tot tijd waardering uiten voor vrijwilligerswerk. 

* Doel naast waardering laten blijken is motiveren en inspireren. Tevens als voorbeeld voor anderen. 
* Als eersten worden nu de leden van de Projectgroepen Jubileumorganisatie en Voetbalfotoalbum in het 
zonnetje gezet. Hun projecten speelden afgelopen maanden intensief en zijn succesvol afgesloten. 
* Voorzitter Jules Dorssers reikt onder dankzegging voor hun inzet afgelopen tijd aan alle leden van deze 
projectgroepleden een attentie uit in de vorm van een drankenpakketje.  

 
11.  Rondvraag 

- Jacques Boonen:  * complimenteert eerst het bestuur voor de wijze waarop zaken worden aangepakt en 
uitgevoerd. Ook vooral nieuwe initiatieven. Ook de opzet van deze vergadering met een groot visueel aspect 
spreekt tot zijn verbeelding. Filmpje en presentaties vond hij tof. Genereert veel nieuwe energie.  
* Doet verder een aanbod voor het geven van een thema avond over EHBO/Verzorging, speciaal voor 
teambegeleiders zowel bij jeugd als senioren. Vind het belangrijk dat begeleiders weten wat te doen bij 
blessures of incidenten. Wordt beaamd door Bestuur en komt men tzt i.o.m hem op terug. 
- Wouter Uphoff: * geeft eveneens complimenten voor aanpak en initiatieven, maar vraagt zich wel hoe je dit 
gaat/kan vasthouden. 
* mbt ontwikkelen/formuleren van missie en visie en MVO-zaken (zie presentatie Jules Dorssers) wil hij best 
mee sparren, want ligt in zijn vakgebied. 
 



 

 

 
 
* stelt voor om bij nieuwe jeugdleden meteen de ouders ook te vragen op bereidheid om vrijwilligerstaken 
binnen de club te willen uitvoeren. 
* In ieder geval eens goed nadenken hoe ouders meer bij de club te betrekken 
Antwoord Edward Smedts:  je zou het een digitaal formulier kunnen aanmaken met enkele vragen over 
bereidheid om vrijwilligerstaken te verrichten.  Maar kan ook afschrikken, waardoor bijv. van lidmaatschap 
wordt afgezien. Wellicht beter in een later stadium bij ouders aankloppen mbt dit thema. 
→ deze suggesties worden meegenomen in ontwikkeling toekomstvisie VV Baarlo. 
- Ron Peeters: * heeft moeite met systeem van zwarte munten. Bij andere clubs wordt  gewerkt met pasjes, 
wat z.i. veel flexibeler is. Antwoord Jules Dorssers: zijn we als bestuur mee bezig i.s.m. WG Kantinebeheer. 

 
12.  Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om ca. 22.15 uur de algemene ledenvergadering en dankt de 
aanwezigen voor de positief kritische bijdragen en herinnert allen er aan eventueel ingevulde Tip/Top-
formulieren in te leveren bij het bestuur.   

 
 Notulen vastgelegd door :    Len Gielen (secretaris) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 Algemeen Jaarverslag  VV BAARLO seizoen 2017 / 2018 
 
 

Bestuurlijk  
 
Samenstelling van het Algemeen Bestuur  tijdens het seizoen:  
 
Jules Dorssers   voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Len Gielen   secretaris/ vice-voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Ruben Peeters   penningmeester, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Edwin Peeters   lid namens Seniorencommissie  
Edward Smedts   lid namens Jeugdcommissie 
René Janssen   lid namens Technische Commissie 
    
Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 23 november 2016 waren (op basis van functies)  statutair aftredend 
maar wel weer herkiesbaar Len Gielen (Secretaris) en Edwin Peeters (Bestuurslid namens Seniorenafdeling). Beide 
heren werden weer door de vergadering praktisch unaniem weer herkozen. Het bestuur bleef dus in dezelfde  
samenstelling functioneren als voorgaand seizoen en daar kwam tijdens het seizoen ook geen verandering in. 
 
Jubilarissen 

Op de Nieuwjaarsbijeenkomst  6 januari 2018 werden er traditioneel door de voorzitter ook weer jubilarissen 
gehuldigd. Ditmaal één jubilaris wegens 50 jaar lidmaatschap in de persoon van Frits Janssen. Daarnaast nog een 
5-tal jubilarissen wegens 25- jarig lidmaatschap, te weten Noud Fleuren, Tom v.d. Heuvel, SIem Friesen, Fons 
Mertens en Hay Vercoulen. 

 
Belangrijkste algemeen bestuurlijke en organisatorische zaken 
- tijdens het seizoen is verder vorm gegeven aan diverse commissies en werkgroepen, vooral met betrekking tot 
de personele invulling daarvan. Met name het opvullen van vacatures e.d.. Met ondersteuning van de commissies 
en werk- en projectgroepen alsmede overige vrijwilligers zijn er diverse concrete zaken opgepakt , gerealiseerd of 
nog volop gaande. Ook zijn er weer nieuwe ideeën geopperd (zoals bijv. de realisatie van een Pannaveldje t.z.t. 
mits financierbaar; extra reclameruimte voor sponsors rondom hoofdveld middels stellages e.d.).  
- vanaf begin van dit seizoen is het door de leden op de algemene vergadering goedgekeurde  kledingfonds 
ingevoerd, waarin een hernieuwde clubkledinglijn is geïntroduceerd. Alle spelende leden betalen een jaarlijkse 
kledingbijdrage en krijgen hiervoor een wedstrijdtenue ter beschikking. Enkele teams zijn al voorzien van nieuwe 
tenues. Voor overige teams wordt dit gefaseerd doorgevoerd. 
- samenwerking met COOP Baarlo wat geresulteerd heeft in een succesvol afgerond voetbalplaatjesproject. 
- er is ook samenwerking gezocht met Fysiotherapiecentrum Knooppunt in Baarlo hetgeen is uitgemond in een 
zogenaamde “Joint Forces” trainingsprogramma  ter voorkoming van knieblessures. Hiermee wordt bij aanvang 
van  het nieuwe seizoen 2018-2019 allereerst gestart bij de jeugd en in een iets latere fase ook bij senioren.  
- nieuw is de invoering van geautomatiseerd betalen via een pinautomaat in de kantine. Daarmee komt het 
bestuur tegemoet aan de wens van vele leden. 
- Verder is geïnvesteerd in een beamer en scherm en ophangsysteem daarvan. Te gebruiken bij vergaderingen, 
bijeenkomsten en activiteiten, bij bijzondere voetbalwedstrijden en andere sportevents (bijv. formule 1).  
- extra geïnvesteerd is verder ook in jeugdleidersopleidingen/-trainingen. Dit heeft geresulteerd in weer een 
aantal gediplomeerde jeugdleiders. Van belang voor de inhoudelijke kwaliteit van jeugdtrainingen en begeleiding 
van jeugdspelers. Dit wordt ook in toekomstige seizoenen gecontinueerd. 
- geen details hier over het financieel reilen en zeilen. Dat wordt ter vergadering uitgebreid behandeld.  Algemeen 
kan wel worden vermeld dat het afgelopen seizoen financieel een vrij goed seizoen was. Met name als gevolg van 
extra (sponsor)inkomsten , opbrengst Volksfeestenloterij enz. en vooral ook door kostenbesparingen op diverse 
gebieden. Een meevaller t.o.v. van  de voorgaande jaren. Een deel van het positieve resultaat zal o.a. worden 
gereserveerd voor noodzakelijk onderhoud van het clubgebouw op kortere en langere termijn. Het onder 
controle houden van de financiële situatie blijft ondanks deze opsteker bij voortduring een voornaam aandachts-
punt van het bestuur. Een absolute voorwaarde voor het gezond houden en continuïteit van de vereniging!  
 



 

 

-  met zowel hoofdtrainer Rob Geenen als assistent René Janssen werd overeenstemming bereikt om ook in het 
seizoen 2018-2019 de selectiegroep (Baarlo1 en 2) weer onder hun hoede te nemen. Voor beide heren en de club 
het 5e seizoen samenwerking! 
 
Accommodatie 
- met de Gemeente Peel en Maas is op basis van een (voortschrijdend) Meerjaren Onderhoudsplan (MOP) 
voortdurend overleg over het noodzakelijke onderhoud en door wie dit financieel bekostigd dient te worden.  
Kortweg gezegd betaalt de Gemeente in mindere of meerdere mate mee aan groot onderhoud en nieuwe 
voorzieningen noodzakelijk voor de uitoefening van de sport (kantine bijv. valt daar niet onder) en komt het klein 
onderhoud geheel voor rekening van de vereniging. Daarbij is er een spanningsveld van wat valt onder groot 
respectievelijk klein onderhoud.  Dat blijft voortdurend onderwerp van overleg over wie de rekening betaalt. Het 
bestuur wordt hierin significant gesteund door leden van de Werkgroep Accommodatiebeheer, dankzij hun kennis 
van de materie. Ook het werk wat zij verrichten op de accommodatie moet zeker niet onderschat worden en 
bespaart de vereniging handenvol geld en garandeert dat er gewoon gevoetbald kan worden op wedstrijddagen 
en dat alle faciliteiten blijven functioneren!   
- ingevolge de samenwerking met Chateau De Raay hebben in de zomerstop weer enkele (inter)nationale teams 
gebruik gemaakt van onze accommodatie als trainingskamp en het spelen van oefenwedstrijden ter voorberei-
ding op het nieuwe seizoen. De “klapper” dit seizoen was Maccabi Haifa uit Israël dat gecoacht werd door  Fred 
Rutten. Verder Jong Utrecht. Tegenstanders in de oefenduels op ons sportpark waren ondermeer Sparta Rotter-
dam, RKC Waalwijk en SV Straelen. Dat dit mogelijk was is ook te danken aan de inzet van de leden van de 
Werkgroep Accommodatiebeheer die een aantal weken praktisch louter hiervoor in de weer zijn geweest. Vele 
uren zijn er daarvoor gemaakt door de heren van de werkgroep waarvoor dank! 
 
Kantine 
- De grootste inkomstenbron bleef en blijft zoals altijd de kantineomzet en met name het nettoresultaat 
natuurlijk. Die was afgelopen seizoen mede door het grillige voetbalcompetitie wat minder dan het voorafgaande 
seizoen. Veel afgelastingen en verschuivingen van wedstrijden van met name Baarlo 1 naar doordeweeks door 
achterstand in het programma deed de omzet geen goed.  
- De personele bezetting van de kantine kende ook weer zijn hobbels, maar kwam dankzij inzet van leden/teams 
toch steeds rond, waarvoor dank. Gezien deze feiten en een inhaalslag richting einde seizoen viel het uiteindelijke 
resultaat nog mee. Een woord van dank voor allen die werk en energie hebben gestoken in het kantinegebeuren 
en de activiteiten daaromheen is hier dan ook weer op zijn plaats.  
 
Jubileumviering een andere activiteiten 
- Hoogtepunt in het afgelopen seizoen was natuurlijk de viering van het 90-jarig bestaan van de vereniging. Dat 
werd gevierd in september 2017 en werd gevierd in de vorm van een “intern” feestje grotendeels in de buiten-
lucht. Het weer werkte mee aan een meer dan geslaagde familiemiddag, jubileumwedstrijd en feestavond.  
Perfect georganiseerd door een speciaal daarvoor opgerichte projectgroep, chapeau! 
- Met dank aan o.a. de leden van de Werkgroep Activiteiten en andere vrijwilligers zijn er daarnaast tijdens het  
seizoen 2017-2018 wederom diverse activiteiten buiten het ‘voetbalspelletje’ om georganiseerd zowel voor 
senioren als de jeugd, zodat ook op een andere wijze tijdens het seizoen aan ontspanning en clubbinding werd 
gedaan. Zoals o.a. de traditionele Jeugdvoetbalweek, Nieuwjaarsbijeenkomst, seizoensafsluitingen , kader-, 
koppelquiz-, kaart-  en (nieuwe) thema-avonden (bijv. Beerpong, Oktoberfest,  “Foute Kerstavond” enz.). Ook 
werd een nieuwe activiteit/spel voor in de buitenlucht geïntroduceerd, namelijk de Baarlo-Kubb competitie. 
- voor verslagen  in woord en beeld daarvan raadpleeg het nieuwsarchief op website en/of facebookpagina . 
 
Sponsoring 
- in het seizoen 2017/2018 mocht de club dankzij de inzet van de WG Fondsenwerving  opnieuw een flink aantal 
nieuwe sponsors verwelkomen en werden ook een aantal contracten van bestaande sponsors verlengd en soms 
verbeterd.   Een en ander heeft dan ook dit afgelopen seizoen weer een positieve impuls gegeven aan de 
sponsorinkomsten, die wederom groeiende was.   
- de beide hoofdsponsors Caroz en Enjob gingen het 3e en tevens laatste jaar in van hun hoofdsponsorschap. De 
samenwerking in die 3 jaar is heel positief en zonder wanklank verlopen. Het bestuur bedankt beide voormalige 
hoofdsponsors voor hun (financiële) steun en vertrouwen in onze vereniging gedurende deze 3 seizoenen.  
- de Werkgroep Fondsenwerving moest dus op zoek naar een of meerdere nieuwe hoofdsponsoren en is daar 
uiteindelijk ook in geslaagd. Lokaal middenstander Marc Fleuren (De Echte Bakker) toonde zich bereid die rol op  



 

 

 
zich te nemen tezamen met VeTeBe Makelaardij.  Vanaf het huidige seizoen prijken hun namen dan o.a. ook op 
de shirts van onze selectieploegen Baarlo 1 en 2 en op diverse borden op de accommodatie. Wij danken beide 
sponsoren voor hun  belangstelling in onze vereniging en vertrouwen tevens op een prettige samenwerking in de 
komende seizoenen. 
- dat geldt ook voor alle overige sponsoren die in welke vorm dan ook de club steunen. Middels een door de WG 
Fondsenwerving georganiseerde sponsordag is hier in de vorm van een gezellig en goed bezocht golfactiviteit bij 
Golfclub De Berckt ook uiting aan gegeven. De kosten van deze activiteit worden overigens ook  voor een groot 
deel door de sponsors zelf gedragen.  
- het nieuwe sponsorinitiatief dat werd geïntroduceerd , namelijk Vrienden van VV Baarlo, is tot nu toe een groot 
succes. Inmiddels is het aantal Vrienden van VV Baarlo al boven 130 leden uitgestegen en is het ongelofelijke 
aantal van 150 leden zelfs in zicht! Het eerste feestje werd ook al gevierd bij Golfclub De Berckt met een golfclinic 
en/of voetgolf ene en afsluitend feestje in de voetbalkantine. Tevens werden toen middels stemming door de 
leden de doelen vastgesteld die gesteund gingen worden. Dat werden een Darthoek en een Beerpongtafel met 
alles erop en eraan. Hiervan werd in de loop van het seizoen en nog steeds met veel plezier gebruikt gemaakt . 
- alles mede dankzij de inzet de leden van de Werkgroep Fondsenwerving.  
 
Sportieve prestaties (algemeen) en clubarbitrage 
- sportief gezien was het redelijk bij de senioren. Het seizoen 2017-2018 leverde één kampioen op bij de heren, nl. 
Baarlo 3 dat de titel greep in de 4e res. klasse met promotie naar 3e res. klasse. En een kampioen was er ook bij de 
vrouwen. Baarlo Vr1 greep soeverein de titel in de 4e klasse en komt in het nieuwe seizoen uit in de 3e klasse. 
Knappe prestaties! Bij de jeugd werden er uiteraard ook weer een aantal titels in de wacht gesleept. Zo werd 
team JO17-1 kampioen evenals JO13-1, JO11-1 en JO11-2.   
- Baarlo 1  - voor het 4e seizoen onder leiding van hoofdtrainer Rob Geenen -  ging op de allereerste plaats voor 
handhaving. Lange tijd had de ploeg dor een goede competitiestart nog uitzicht op een periodetitel, maar dat zat 
er uiteindelijk niet in door een mindere periode net na de winterstop. Uiteindelijk een  6e plek, waarmee de 
doelstelling van handhaving  van de 3e klas status ruimschoots werd gehaald. 
 - Baarlo2 deed heel lang mee om de titel, maar verspeelde die in het zicht van de haven. Wel plaatste het team 
zich voor de nacompetitie voor promotie, maar slaagde uiteindelijk ook daar niet in .   
- Baarlo 1 Zaal, het enige nog intact zijnde zaalteam, speelde een roemloos seizoen.  Door diverse afmeldingen 
lukte het niet meer een zaalteam op de been te brengen voor het nieuwe seizoen 2018-2019. De vereniging heeft 
dus momenteel geen zaalvoetbalteam meer binnen de club. De tijd zal leren of dit zo blijft. 
- bij deze dank verder aan alle clubarbiters voor het mogelijk maken van het spelen van wedstrijden voor de 
lagere teams bij senioren en junioren. Het was niet gemakkelijk alle wedstrijden van arbitrage te voorzien. Toch is 
de clubarbiters en met medewerking van (andere) vrijwilligers of ouders gelukt alle wedstrijden door te .laten 
gaan. De zorg voor voldoende clubarbiters is en blijft een punt van aandacht voor toekomstige seizoenen. Er is 
dan ook een oproep gedaan aan de leden van diverse seniorenteams om een of enkele keren per seizoen de fluit 
te hanteren met name bij de jeugdteams. Een aantal teams doet mee, geweldig. Jammer dat sommige teams het 
nog alten afweten Het zou de vereniging en dus vooral de jeugdteams geweldig helpen. Samen een probleem 
oplossen heet dat 
- ook in het nieuwe seizoen 2018-2019 is de vereniging er weer in geslaagd 10 seniorenteams op de been te 
brengen, te weten 7 herenteams, 2 vrouwenteams en 1 veteranenteam alsmede ook de begeleiding. Ook bij de 
jeugd is er geen reden tot klagen m.b.t. het aantal teams en begeleiding, al blijft het steeds weer een uitdaging 
alles rond te krijgen. Het hele trainers en leiders kader bedankt voor jullie steun en inzet bij trainingen en 
wedstrijden! 
 
Tot slot 
Het bestuur wil tenslotte  bij deze van de gelegenheid gebruik maken om haar erkentelijkheid uit te spreken aan 
het gehele kader, kortom alle vrijwilligers, die zich  ook afgelopen seizoen 2016-2017 op enigerlei wijze voor de 
vereniging hebben ingezet.  Allen enorm bedankt  !  
 
Verslag namens bestuur: Len Gielen (secretaris) 


